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Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. június 22. napján 14
00

 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Benke József   alpolgármester 

  Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő  

 Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

  

 

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Tompos Csilla  titkársági ügyintéző 

  Keserű Valéria  művelődési ház vezető 

 

Bejelentéssel távol maradt:  

  Horváth Ferencné  külsős alpolgármester 

 Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

 Rózsa János  képviselő 

 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

Napirend:  

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Beszámoló a Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint egyesület elnöke 

 

3.  Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2016. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló tárgyalása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

4.  Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2017. évi munkatervének 

elfogadása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

5. Egyebek 
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A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

103/2017.(VI.22.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

104/2017.(VI.22.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2017. február 9., március 28., április 27., május 9., május 

25. napján tartott, nyilvános ülésein hozott képviselő-

testületi határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

2. Beszámoló a Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint egyesület elnöke 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Csima Bálint elnök úr egyéb elfoglaltsága miatt nem tud jelen lenni az ülésen, de a Kadarkúti 

Sport Egyesület képviseletében itt van körünkben Pintér Gergő képviselő úr a Kadarkúti Sport 

Egyesület szakosztály vezetője. 

Megkérdezem szóbeli kiegészítést kíván-e tenni a beszámolóhoz. 

 

Pintér Gergő képviselő, Kadarkúti Sport Egyesület szakosztály vezető 

Szeretném megköszönni polgármester úrnak, a képviselő-testületnek és minden 

támogatónknak az 5 éves bizalmat. Úgy gondolom az 5 év meghozta a gyümölcsét, mert 



3 

 

 

sikerült a csapatnak felsőbb osztályba lépnie. Nehéz munka áll mögöttünk. Célunk a Megye I. 

osztályban maradás. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Lóki József Tibor a Humánügyi Bizottság elnöke 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, és a képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja, egyben megköszöni a sportkör vezetőinek és játékosainak a munkáját. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel. 

 

Benke József alpolgármester 

Gratulálok az elért eredményhez és a továbbiakra sok sikert kívánok. 

 

Pintér Gergő képviselő, Kadarkúti Sport Egyesület szakosztály vezető 

Köszönöm. 

 

Karsai József polgármester 

Gratulálok a sportolóknak és a vezetőségnek ahhoz, hogy sikerült a csapatnak a Megye I. 

osztályba kerülnie. 

 

Sokan felteszik azt a kérdést, hogy a városnak van-e pénze az I. osztályra. 

A beszámoló kapcsán szeretném hangsúlyozni, hogy Kadarkút Város Önkormányzatának a 

feladata a sportlétesítmény biztosítása. Ahhoz van pénzünk, hogy a létesítményekben Megyei 

I. osztályú szintű mérkőzéseket lehessen rendezni, és ezt a város rendelkezésre is tudja 

bocsájtani a labdarúgó csapat számára. 

 

A fejlesztéseket, amelyeket ehhez a szinthez meg kell valósítanunk, nagyrészt elkezdtük. A 

csere padokat teljesen át kell építeni, ezt saját erőből megvalósítjuk a közfoglalkoztatás 

keretében. Amire a képviselő-testületnek forrást kell biztosítani, az a beszámolóhoz kapott 

öltöző bútorzat terv, mert a hazai öltöző bútorzata nem megfelelő. A pálya öntözését is meg 

kell oldanunk. Ezt csőkút fúrásával lehet megvalósítani, melynek a tervezési díja 30 m 

mélységig 250.000 Ft.+Áfa. A kútfúrás pontos költsége még nem ismert.  

A pályát körbe kell keríteni, ennek a költsége 358.000 Ft.  

A pálya hosszában padokat kell biztosítani, ezt saját forrásból megoldjuk. A csapat utazását 

biztosítani kell, erre szerződést kell kötni egy utasszállító céggel. Ezeket a költségeket 

mindenképpen biztosítani kell ahhoz, hogy megfelelő, Megye I. osztály szintű legyen az 

infrastruktúra. 

 

Ami biztos, hogy közpénzből Kadarkúton játékosokat nem fizetünk. A csapat 80%-a 

kadarkúti lakosú labdarúgó. Nekik meg kell teremteni az infrastruktúrát. 

 

A Sport utcai park kialakítására terveztünk 745.000 Ft-ot ezt közfoglalkoztatásból 

megvalósítottuk, tehát ez a pénz megmaradt. Javaslom a képviselő-testületnek, hogy ebből a 

pénzből valósítsuk meg az infrastruktúrális fejlesztéseket. 

 

Köszönöm a vezetőség munkáját, gratulálok a csapatnak, de én azt szeretném, ha a 

vezetőségben mindenki aktívan részt venne. 
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Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki elfogadja a Kadarkúti Sport Egyesület 

tevékenységéről szóló beszámolót, és hozzájárul ahhoz, hogy a Sport utcai  park kialakítására 

tervezett 745.000 Ft-ot a Sport Egyesületnél infrastruktúrális  fejlesztésekre fordítsuk kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

105/2017.(VI.22.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Sport Egyesület 2016. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót, az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

A képviselő-testület a Sport utcai park kialakításához 

tervezett 745.000 Ft összeget a Sport Egyesület 

infrastruktúrális fejlesztéseire fordítja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a sportpályához létesítendő kút tervezési díját a 250.000 Ft+Áfa-t a  

képviselő-testület a 2017. évi általános tartalék terhére biztosítsa. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

106/2017.(VI.22.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

sportpályához létesítendő kút tervezési díját, melynek 

összege 250.000 Ft+Áfa a 2017. évi általános tartalék 

terhére biztosítja 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

3. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház tevékenységéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A művelődési ház vezető a beszámolót szóban nem kívánta kiegészíteni. 
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Karsai József polgármester 

Tartalmas beszámolót tarthattunk a kezünkben. Változatos rendezvények voltak 

településünkön a Művelődési Ház szervezésében. Szeretném megköszönni az 

intézményvezető munkáját.  

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérném a bizottság elnökét mondja el a 

bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Lóki József képviselő, Humánügyi Bizottság elnöke 

A Bizottság tárgyalta az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2016. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, megköszönve az 

intézményvezető és az intézményben dolgozók munkáját. Örülök annak, hogy Kadarkúton 

egy olyan közösségi teret működtetnek, amely a mai világban nem egyszerű dolog. 

 

Karsai József polgármester 

Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy az érdekeltség növelő pályázat benyújtására 

ismételten van lehetőség a 2017-2018 évre vonatkozóan. Sokat gondolkodtunk azon, hogy 

mire adjuk be ezt a pályázatot, és úgy döntöttünk, hogy elkezdünk egy közösségi televíziót 

kiépíteni. A megvalósításra 2018 évben kerülhet sor. 

Azt javaslom a képviselő-testületnek, hogy az érdekeltség növelő pályázaton 4.119.367 Ft-ra 

nyújtson be pályázatot, és ehhez a 2018-as költségvetési év terhére 1.700.000 Ft önrészt 

biztosítson. Ebből az összegből egy közösségi televíziót el lehet indítani. Ehhez olyan 

személyt is keresek, aki megfelelő számítástechnikai tudással rendelkezik és kedvet érez 

ehhez a munkához. Jártuk olyan helyeken ahol ilyen televízió működik már, és ígéretet 

kaptunk arra, hogy a segítségünkre lesznek. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester  
Javaslom, hogy a képviselő-testület nyújtsa be az érdekeltség növelő pályázatot és biztosítsa a 

pályázathoz szükséges 1.700.000 Ft önerőt a 2018.-as költségvetési év terhére. Aki ezzel 

egyetért kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

107/2017.(VI.22.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország 2017. évi központi költségvetéséről szóló 

2016. évi XC. törvény 3. mellékletének II. 4. a) pont szerinti 

„Közművelődési érdekeltségnövelő támogatásra” kiírt 

felhívás alapján pályázatot nyújt be az általa fenntartott id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház eszközállományának 

fejlesztésére.  

 

A fejlesztés összköltsége: 4.119.367 Ft 

igényelt támogatás 2. 419.367Ft, 

önerő 1.700.000 Ft. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önerő összegét a 2018. évi költségvetésében, az általános 

tartalék terhére biztosítja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2017. június 23. 

 

 

Javaslom továbbá az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2016. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadását. Aki a beszámolót elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

108/2017.(VI.22.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház 2016. évi tevékenységéről 

szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2017. évi munkatervének elfogadása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Keserű Valéria művelődési ház vezető 
Olyan kérésem lenne, hogy a következő évi munkaterv elfogadását vagy az év végére, vagy 

mindjárt év kezdésre tegyük, mert közel fél év eltelik, amire az aktuális munkatervet elfogadja 

a képviselő-testület. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a munkatervet, felkérném a bizottság elnökét mondja el a 

bizottság véleményét a munkatervvel kapcsolatban. 

 

Lóki József képviselő, Humánügyi Bizottság elnöke 

A Bizottság tárgyalta az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2017. évi munkatervét és 

elfogadásra javasolja.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel a munkatervvel kapcsolatban? 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2017. évi 

munkatervét, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

109/2017.(VI.22.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház 2017. évi munkatervét az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

5. Egyebek 

 

A) Kadarkút Város felülvizsgált Települési Környezetvédelmi Programjának 

felülvizsgálatának megrendelésére 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A környezetvédelmi programra vonatkozó előírásokat a környezet védelmének általános 

szabályairól szóló 1995. évi LIII. Törvény 48. §-a írja elő.  

Kadarkút Város Települési Környezetvédelmi Programja az önkormányzat környezetvédelmi 

cselekvési programját hat éves időtartamban határozza meg, a programot szükség szerint, de 

legalább kétévente felül kell vizsgálni.  

A felülvizsgált és módosított Program utolsó elfogadására a Képviselő-testület által 2015. év 

szeptember hónapban került sor, így az újabb felülvizsgálatra 2017. szeptember hónapig 

esedékes. 

A felülvizsgálat elvégzésére a  BT MINT BT.  7624 Pécs, Angster J. u. 39. 260.000.- Ft. + 

ÁFA összegű, a 2015. évi díjjal megegyező ajánlati árat adott.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület BT MINT BT. által a Kadarkút Város Települési 

Környezetvédelmi Programjának felülvizsgálatára adott 260.000.- Ft. + ÁFA összegű 

ajánlatát fogadja el, és a felülvizsgálat elvégzésével a BT MINT BT ajánlattevőt bízza meg és 

hatalmazzon fel a szerződés aláírására. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

110/2017.(VI.22.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  a 

BT MINT BT.  (székhelye: 7624 Pécs, Angster J. u. 39.) 

által a Kadarkút Város Települési Környezetvédelmi 

Programjának felülvizsgálatára adott 260.000.- Ft. + ÁFA 

összegű ajánlatát elfogadja, a felülvizsgálat elvégzésével 

ajánlattevőt megbízza.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 

döntésről ajánlattevőt tájékoztassa, egyidejűleg megbízza  a 

polgármestert a szerződés aláírásával.  

  Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: 2017.08.31. 

 

 

 

B) Tájékoztató az egészségház pályázat benyújtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az egészségügyi alapszolgáltatások fejlesztésére kiírt UNIÓS pályázat területspecifikus 

mellékletében az elnyerhető maximális összeget módosították 200 millió forintra. Így 

megnyílt a lehetőség előttünk, hogy az orvosi rendelő építését megvalósítsuk. 

 

A képviselőkkel és a tervezővel történt egyeztetés után úgy döntöttünk, hogy a jelenleg 

egészségházként működő ingatlant nem újítjuk fel, mivel annak csak 51%-ban tulajdonosa 

Kadarkút, 49%-a a szomszédos településeké.  

A katolikus templom mellé új orvosi rendelőt építünk és lebontjuk a jelenleg nevelési 

tanácsadóként funkcionáló épületet, amelynek helyrére az orvosi rendelő parkolói kerülnek. A 

pályázatot a TOP-4.1.1-16-os számú EU-s támogatás terhére lehet beadni. A TOP-os 

pályázatok 100%-ban finanszírozottak, ha ez a pénz elég lesz akkor önkormányzati forrást 

nem kell hozzátenni. Jelen pillanatban 160 millió forint pályázható Kadarkút részéről a 

rendelkezésre álló keretből. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület adja be az Egészségügyi Alapellátás Infrastruktúrális 

Fejlesztése elnevezésű TOP- 4.1.1-16.-os kódszámú pályázatot új orvosi rendelő építésére 

Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonában lévő 350 hrsz.-ú Kadarkút Fő u. 2. szám alatt 

található ingatlanon 160 millió forint pályázható összegre. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

111/2017.(VI.22.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

pályázatot ad be Egészségügyi Alapellátás Infrastruktúrális 

Fejlesztése elnevezésű TOP- 4.1.1-16.-os kódszámú 

felhívásra, új orvosi rendelő építésére Kadarkút Város 

Önkormányzata tulajdonában lévő 350 hrsz.-ú Kadarkút Fő 

u. 2. szám alatt található ingatlanon 160 millió forint 

pályázható összegre. 

  Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: folyamatos 

 

 

C) Tájékoztatók 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

- Szeretném a képviselő-testület tagjait tájékoztatni, hogy az Erdélyi testvértelepülés Ozsdola 

polgármestere meghívta a megrendezésre kerülő falunapokra az önkormányzat küldöttségét. 

Ennek időpontja július 21.-24. napja. A 21.-i és 24.-i utazással telne 22.-én és 23.-án lenne a 

rendezvény. Kérem a képviselő-testület tagjait, hogy jelezzenek vissza ki és hány fővel 

szeretne ezen az eseményen részt venni. 

 

- A tűzoltóság rendkívüli támogatására beadásra került egy pályázat. A pályázaton 1.400.000 

Ft-ot kértünk és 1.200.000 Ft támogatást kaptunk. Ezt az összeget támogatási szerződés 

keretében átadjuk az önkormányzati tűzoltóság részére. 

A tűzoltó parancsnok helyettes úrral arról beszéltünk, hogy szeretnénk egy használt külföldről 

behozott tűzoltó autót vásárolni és az egyik IFA típusú autót el szeretnénk adni. Előzetesen az 

autó 4-5 millió forintba kerülne. 

 

- A tornaterem építése elkezdődött. A munkaterület átadás-átvétel megtörtént, reméljük, hogy 

tanévkezdésre a kivitelezés elkészül. 

 

- A vótapusztai út ünnepélyes átadására 2017.június 30. napján pénteken 11 órakor kerül sor. 

Kérem a képviselő-testület tagjait, hogy személyesen vegyenek részt az eseményen. A 

lakosság részére a meghívók kiküldésre kerülnek. Úgy gondolom, hogy egy nagyon régi 

vágya teljesült az ott lakóknak és az utat használóknak. Kérem a lakosságot, hogy az 

útviszonyoknak megfelelően közlekedjenek az utakon. 

 

- A kis Rákóczi utca aszfaltozása is megtörtént. A Bányai út Kadarkút közigazgatási területén 

lévő részének a kátyúzása, javítása a Dózsa Gy. utcában a nagyobb lyukak kátyúzása 

megtörtént. 

 

D) Kérdések 

Pintér Gergő képviselő 

Szeretném megkérdezni történt-e előrelépés a központi buszváróval kapcsolatban? 

 

Karsai József polgármester 

A szállító céggel abban egyeztünk meg, hogy 10 cm-rel kisebb buszvárót szállít le és 450.000 

Ft-tal olcsóbban odaadják. Az ár a telepítést is tartalmazza. 
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Az Egyebek napirendi ponton belül más kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt a nyárra jó pihenést kívánt és a képviselő-testület 

nyilvános ülését 15
00  

órakor bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


